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Besök, fråga Väcktes när Tas upp när 

Rådet önskar information och förtydligande om  
Brukarundersökning 2018 inom äldreomsorgens 
dagverksamhet - rådet är frågande till den negativa 
utvecklingen avseende biståndshandläggarens 
bemötande, där andelen nöjda minskat med 19 procent. 
Svarande inom egen regi är mer nöjda jämfört med 
svarande inom privata utförare, hur kan det vara sådan 
stor skillnad?  

3 december 
2018 

21 januari 2019 

Frågan om utökat föreningsstöd som ställdes till Kerstin 
Sandström den 5 november är fortfarande under 
utredning. Förvaltningen återkommer i frågan. 

5 november 
2018 

21 januari 2019 

Nytt besök av avdelningschef för stadsutveckling, Sara 
Wrethed, om stadsplanering 

4 juni 2018 våren 2019  

Besök av avtalsförvaltare, Äldreförvaltningen 8 oktober 2018 våren 2019 

Besök av dietist 5 november 
2018 

våren 2019 

Rådet önskar besök av Petra Ullman. Förvaltningen 
undersöker möjligheten. 

3 december 
2018 

 

 

 

 

Balanslistan uppdaterades senast den 3 december 2018 


